

And the question being put on the motion, it was negated, on division.

Mr. Hogan, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved motion numbered 16,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 7.

And the question being put on the motion, it was negated, on division.

Mr. Nystrom, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved motion numbered 17,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 8.

And the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75(11).

Mr. Nystrom, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved motion numbered 18,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 8 by striking out lines 6 and 7 at page 5 and substituting the following therefor:

“(iv) benefits under section 37 and, provided that the national rate of unemployment is at or below four per cent, benefits under section 34.”

And the question being put on the motion, it was negated, on division.

Mr. Rae, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved motion numbered 19,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 9.

And the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75(11).

Mr. Rae, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved motion numbered 20,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 9

(a) by striking out line 13 at page 5 and substituting the following therefor:

“and earnings to weeks or to pay periods provided that the regional rate of unemployment which applies to the person is less than four per cent.”

(b) by striking out line 18 at page 5 and substituting the following therefor:

“of premiums payable provided that the regional rate of unemployment which applies to the person is less than four per cent.”

Cette motion, mise aux voix, est rejetée, sur division.

M. Hogan, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose la motion numéro 16,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en supprimant l'article 7.

Cette motion, mise aux voix, est rejetée, sur division.

M. Nystrom, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose la motion numéro 17,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en supprimant l'article 8.

Cette motion est mise aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M. Nystrom, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose la motion numéro 18,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 8, en retranchant les lignes 3 et 4, page 5, et en les remplaçant par ce qui suit:

«(iv) les prestations prévues à l'article 37 et, à la condition que le taux national de chômage soit de quatre pour cent au maximum, les prestations prévues à l'article 34.»

Cette motion, mise aux voix, est rejetée, sur division.

M. Rae, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose la motion numéro 19,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en supprimant l'article 9.

Cette motion est mise aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

M. Rae, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose la motion numéro 20,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 9,

a) en retranchant la ligne 11, page 5, et en la remplaçant par ce qui suit:

«des de paie à la condition que le taux régional de chômage applicable à la personne soit inférieur à quatre pour cent;»

b) en retranchant la ligne 17, page 5, et en la remplaçant par ce qui suit:

«payer à la condition que le taux régional de chômage applicable à la personne soit inférieur à quatre pour cent;»